
PROTOKÓŁ ZEBRANIA WIEJSKIEGO SOŁECTWA MESZNA

Z DNIA 20.09.2023 r.

Zebranie odbyło się 20.09.2023T. o godz. 17. 00 w Meszniańskim Ośrodku Kultury "Nad

Borami". W zebraniu udział wzięło 32 mieszkańców. Ponadto w zebraniu udział brali:

- Wójt Gminy Wilkowice Pan Janusz Zemanek,

- Skarbnik Gminy Wilkowice Pani Aleksandra Kastelik,

- Sekretarz Gminy Wilkowice Pani Alicja Raszka-Micherdzińska,

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Marcin Kwiatek,

- Dyrektor ZSP w Mesznej Pan Jarosław Klimczyński,

- radna Rady Powiatu Pani Janina Janica-Piechota,

- Sołtys sołectwa Bystra Pan Piotr Pielesz,

- kierownik posterunku policji w Wilkowicach Pan Przemysław Kozyra,

- dzielnicowy sołectwa Wilkowice Pan Marcin Krawiec,

- radny Rady Gminy Pan Mirosław Goliszewski.

Porz dek obrad zebrania wie"skie o:

l. Otwarcie zebrania i powitanie przybyłych gości i mieszkańców.

2. Przedstawienie porządku zebrania.

3. Wybór Przewodniczącego zebrania.

4. Wybór Protokolanta zebrania.

5, Wybór Komisji Mandatowej.

6. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków.

7. Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej oraz realizacja Funduszu Sołeckiego od

stycznia do września 2023 roku.

8. Odczytanie protokołu Komisji Mandatowej.

9. Odczytanie proponowanych wniosków w sprawie przyznania środków z Funduszu Sołeckiego na rok

budżetowy 2024.

10. Informacja Wójta Gminy o wykonanych pracach na terenie sołectwa Meszna w roku 2023.

11. Dyskusja - wolne wnioski i komunikaty.

12. Odczytanie protokołów Komisji Uchwał i Wniosków.

13. Podjęcie uchwał.

14. Zakończenie zebrania.



Pan Antoni Kufel, sołtys wsi Meszna, otworzył Zebranie Wiejskie Sołectwa Meszna i przywitał
przybyłych gości i wszystkich zebranych mieszkańców.

Następnie odczytał Porządek Zebrania Wiejskiego Sołectwa Meszna, który podczas głosowania został
przyjęty jednogłośnie.

Na przewodniczącego Zebrania wybrano Pana Antoniego Kufel.

Przewodniczący Zebrania Pan Antoni Kufel zaproponował, aby zebranie było protokołowane przez
Panią Magdalenę Duraj, która wyraziła zgodę. Wybór protokolanta został przegłosowany jednogłośnie.
W następnej kolejności dokonano wyboru Komisji Mandatowej w składzie Pan i

pan Na członków Komisji Uchwał i Wniosków zaproponowano Panią
1 Panią Członkowie obu Komisji zostali przyjęci jednogłośnie.

W sprawozdaniu z działahiości Sołtysa i Rady Sołeckiej wsi Meszna za miesiące od stycznia do
września 2023r" Pan Antoni Kufel przedstawił zakres zrealizowanych ze środków Funduszu Sołeckiego
prac:

- na poprawę infrastruktury drogowej zaplanowano kwotę 18. 787, 00 zł., na chwil? obecną
wydatkowano 9. 738, 89 zł. W ramach tego zadania zakupiono materiały do odwadniania, utwardzania i

oznakowania dróg. Sukcesywnie uzupełniano ubytki w drogach szutrowych i poboczach. Zabudowano
przepust liniowy na ulicy Polnej, na skrzyżowaniu z ulicą Borową i Olchową. Utwardzono i
uzupełniono tfoczniem części ulicy Głogowej, ul. Polnej, ul. Pasterskiej, ul. Orzechowej, ul.
Orczykowej, ul. Wspólnej, ul. Dębowej i ul. Skowronków. Wyczyszczono przepusty, studzienki i koryta
na terenie sołectwa, a także uzupełniono skradzione łańcuchy między słupkami przy ulicy Szkolnej,
- na remont samochodu OSP w Mesznej zaplanowano 5. 000, 00 zł., zadanie jest w trakcie realizacji,
będzie zakończone w najbliższym czasie,

- na poprawę estetyki sołectwa zaplanowano kwotę 16. 100,00 zł., z czego wykorzystano 15.730,00

zł.. Na remont ogrodzenia przy MOK "Nad Borami" wydatkowano 15. 000,00 zł. oraz zakupiono kosze
na śmieci za kwotę 730, 00 zł.. Przez pracowników Referatu Shiżb Technicznych wykoszony został
teren wokół Meszniańskiego Ośrodka Kultury "Nad Borami" i tereny zielone przylegające do parkingu
w centrum Mesznej, jak również rów R-l przy ulicy Bór i pobocza przy ulicach Handlowej, Szkolnej i
Kościelnej. Wykonano również remont konstrukcji pod mapę sołectwa obok parkingu przy ulicy
Kościelnej,

- na poprawę bezpieczeństwa poprzez doświetlenie ulic zabezpieczono kwotę 10. 283, 00 zł.
wydatkowano 10.283,00 zł.

Zgodnie z projektem wykonanym w roku 2022 wykonano oświetlenie przy ulicy Polnej. Niestety nadal
czekamy na podłączenie przez firmę "TAURON" punktu zapalnego przy ulicy Pod Skocznią,



- na organizację imprez kulturaluych zaplanowano 3. 900, 00 zł., wydatkowano 1.200, 00 zł..

Dofinansowano organizację takich imprez jak Przegląd Kolęd i Pastorałek, Dzień Dziecka, Gminne
Święto Ziemniaka oraz poprzez wsparcie rzeczowe Parafiadę,
- na doposażenie placu zabaw przy ulicy Szkolnej zaplanowano kwotę 9. 717, 00 zł., środki te wydano
w całości na zakup elementów siłowni zewnętrznej oraz urządzeń dla dzieci, a także wykonanie mat
gumowych pod urządzeniami.

Pan Sołtys wystosował również apel do mieszkańców, aby pitaowali swoich pociech i uczyli szacunku
do mienia wspólnego. Zdarzają się przypadki, że urządzenia są mszczone, była interwencja z udziałem
Policji i Pana Wójta, dzieci przyłapano na gorącym uczynku, a rodziców zobowiązano do naprawy
szkód.

Kończąc swoje sprawozdanie Pan Antoni Kufel podziękował Panu Wójtowi, Radzie Gminy,

Pracownikom Urzędu Gminy, pracownikom Referatu Służb Technicznych, Paniom z Koła Gospodyń
Wiejskich, strażakom, Stowar2yszeniu Rozwoju Mesznej, a także wszystkim mieszkańcom, którzy
angażują się w sprawy naszego sołectwa.

Kolejnym punktem Zebrania Wiejskiego było odczytanie przez Pana Mirosława Goliszewskiego
protokołu Komisji Mandatowej, który stanowi załącznik nr l do niniejszego protokołu. Liczba
mieszkańców biorąca udział w zebraniu to 32 osoby, co czyni Zebranie prawomocnym do
podejmowania uchwał.

W następnej kolejności głos zabrali Panowie policjanci, którzy przestrzegają mieszkańców przed
próbami oszustwa. Proceder polega na zaproszeniu aa bezpłatne badania połączone z prezentacją
sprzętu, który można zakupić również na kredyt. Niestety sprzęt jest wielokrotnie droższy niż na rynku

zewnętrznym, umowy kredytowe są niekorzystne dla kredytobiorców. Policjanci proszą, aby wszelkie

próby oszustwa zgłaszać, a rodzmę i znajomych uczulić, żeby nie dali się naciągnąć. W posterunku
policji w Wilkowicach nie jest pełniona funkcja dyżurnego, więc często jest on zamknięty, ale
policjanci są w terenie i można się z nimi kontaktować w każdej sprawie. Telefony są dostępne na

stronie intemetowej, u Pana Sołtysa, można również kontaktować się z dyżurnym komisariatu ze
Szczyrku.

Kierownik posterunku policji w Wilkowicach Pan Przemysław Kozyra poinformował, że planowane
jest uruchomienie cyklicznych spotkań z mieszkańcami, na których będą omawiane sposoby oszustów i

imię zagrożenia jakie na nas czyhają ze strony przestępców. Policjanci są do dyspo2ycji i zachęcają do
kontaktu.

Pan Sołtys Antoni Kufel przedstawił propozycję zadań do zrealizowania ze środków Funduszu

Sołeckiego w roku 2024:



- poprawa stanu dróg na terenie sołectwa poprzez utwardzanie i wykonanie odwodnień,
uzupełnianie thiczniem,

- poprawa bezpieczeństwa sołectwa poprzez doświetlanie ulic, planowane jest wykonanie
dodatkowego oświetlenia na ulicy Strażackiej,

- utaymanie terenów zielonych, przycinanie gałęzi w ramach poprawy estetyki,

- dofinansowanie w kwocie 5. 000, 00 zł. działalności statutowej OSP Meszna,

- doposażenie placu zabaw przy ulicy Szkolnej (zakup mat gumowych),

- dofmansowanie imprez kulturalnych i sportowych na terenie naszego sołectwa (Mikołajki,
Przegląd Kolęd i Pastorałek, Gmiime Święto Ziemniaka).

Na realizację powyższych zadań przeznaczona zostanie kwota 61.290, 00 zł.

Następnym punktem zebrania było wystąpienie Wójta Gminy Wilkowice Pana Janusza
Zemanek, który odniósł się do interwencji na placu zabaw. Pomformował, że wkrótce teren zostanie

przekazany pod zarządzanie Zespołowi Szkolno-Przedszkolnemu, krzewy zostaną przesadzone co
poprawi widoczność, a wszelkie usterki będą na bieżąco naprawiane. Dzieciaki korzystają z placu
zabaw w sposób nienależyty, stwarzają często zagrożenie dla siebie i innych, dlatego prośba do
rodziców i opiekunów o przypilnowanie i zwracanie uwagi. Budynek, który jest bezpośrednio obok
placu również jest dewastowany, gmina stara się go zabezpieczać, ale nieruchomość jest wpisana do
rejestru zabytków i jakiekolwiek prace muszą być wykonywane pod nadzorem konserwatora zabytków,
co wiąże się z dużymi kosztami.

Pan Wójt zachęcił do zainstalowania darmowej aplikacji "BLISKO", dzięki której można na bieżąco
uzyskać informację dotyczące gospodarki odpadami, a także między innymi dostać przypomnienia o
konieczności wystawienia odpadów. Wszystkie szczegóły są na ulotkach, które zostały przekazane
mieszkańcom.

Gmina Wilkowice, tak jak i mnę gminy, jest zobowiązana do przeprowadzenia inwentaryzacji
wszystkich budynków na swoim terenie. Zarówno Straż Gmina jak i kominiarze będą odwiedzać nasze
domy i zbierać informacje dotyczące źródeł ogrzewania, sposobu odprowadzenia ścieków, przeglądów
kominiarskich, charakterystyce energetycznej budynku. Proces będzie dopiero organizowany,
mieszkańcy będą informowani na bieżąco.

Po raz kolejny w Mesznej odbyło się Gminne Święto Ziemniaka. Impreza ta będzie kontynuowana, bo
spotkała się z dobrym odbiorem mieszkańców.

Plac zabaw przy ulicy Szkolnej będzie sukcesywnie doposażany i modernizowany. Ponadto w planach
jest budowa kolejnego placu zabaw na granicy sołectw Bystra i Meszna przy ulicy Grzybowej. Rada
Sołecka w Bystrej wystąpiła z wnioskiem do Marszałka Województwa Śląskiego o dofinansowanie tej
inwestycji. Pan Wójt wyraził przekonanie, że pomimo tego że plac będzie zlokalizowany na terenie



Bystrej, to poshiźy również mieszkańcom Mesznej.

Pan Wójt poinformował, że prace związane z budową sieci kanalizacyjnej na terenie gminy zostały

zakończone 31 marca br., a założony efekt ekologiczny został uzyskany. Budynków przyłączonych do

kanalizacji jest na terenie gminy 4072 co stanowi 87% wszystkich, w tym niezamieszkanych budynków.

Niestety nie wszystkie przyłącza do budynków są wykonane, ale obowiązek ten będzie wymuszony na

właścicielach nieruchomości. W ostateczności prace przyłączeniowe wykona gmina, a właściciele

posesji zostaną obciążeni kosztami.

Gmina realizuje również projekt przyłączania do sieci gazowej, który powinien w dużym stopniu

rozwiązać problem tzw. "kopciuchów", a jest ich w gminie około 489. Równocześnie organizowane są

spotkania konsultacyjne w ramach programu "Czyste Powietrze". Tylko w tym roku złożono już 97

wniosków o refundację kosztów związanych z wymianą źródła ogrzewania i termomodemizacją

budynku.

Największe inwestycje realizowane w tym roku na terenie Mesznej to rozbudowa Szkoły Podstawowej

i budowa Przedszkola. Budynek Przedszkola jest ukończony, dzieci chętnie z niego korzystają, będzie

nadal doposażany i modernizowany, a jego koszt wyniósł 13. 117.071,61 zł.

Rozbudowa Szkoły Podstawowej jest na ukończeniu, trwają prace wykończeniowe. Budynek będzie w

pełni autonomiczny z własnymi instalacjami i zasilaniem. Obiekt posiada przestronne sale lekcyjne,

szatnie, bibliotekę, pomieszczenia na gabinety specjalistyczne. Zostanie oddany do użytkowania od

drugiego semestru, ponieważ muszą zostać spehiione wymogi formalne oraz trzeba go wyposażyć.

Koszt rozbudowy to kwota 8.253.054,29 zł. Ponadto wystąpiono z wnioskiem o dofinansowanie w

kwocie 142.880,00 zł, przy łącznej kwocie nakładów na inwestycję 285.760,00 zł. z przeznaczeniem

celowym na wyposażenie rozbudowanej części Szkoły.

Pan Wójt zachęca do korzystania z wybudowanej rowerowej trasy zjazdowej "Kubuś" zlokalizowanej

w Wilkowicach przy ulicy Harcerskiej.

Kolejnym punktem zebrania było przejście do otwarcia dyskusji.

Głos zabrała Pani , która zapytała czy są jakieś plany utwardzenia i pokrycia warstwą

asfaltową ulicy Słonecznej, bo mieszkańcy o to wielokrotnie-zabiegali.

Pan Wójt odpowiedział, że nie ma żadnych planów wykonania remontu tej ulicy, w budżecie nie ma

zaplanowanych środków na ten cel, a wszelkie prace powinny być poprzedzone uregulowaniem stanu

prawnego drogi i wykonaniem projektu. Na chwilę obecną toczy się postępowanie regulujące stan

prawny ulicy Przelotowej i to ona będzie przebudowana jako pierwsza. W planach jest również

przebudowa dróg obok kompleksu sportowego przy ulicy Do Lasku, dzięki czemu wyremontowana

zostanie ulica Sosnowa. Podstawą przy planowaniu, które z dróg mają być remontowana są przede

wszystkim wnioski z Zebrań Wiejskich, istotny jest również stan prawny drogi oraz czy jest wykonane

odwodnienie. W pierwszej kolejności remontowane są drogi, które stanowią dojazd do posesji



położonych nie tylko przy tej ulicy czyli tzw. drogi łączące.

Pan Sołtys dodał, że w projekcie dotyczącym budowy kanalizacji było zawarte odtworzenie dróg do

stanu pierwotnego. Ulica Słoneczna nigdy nie była ulicą asfaltową i jest praktycznie ulicą ślepą, bo

łączy się z ulicą Skowronków, która jest ulicą prywatną. Jednocześnie zapisano wniosek o remont ulicy

Słoiiecznej i zostanie on poddany pod głosowanie.

Pan zapytał, skoro prace nad ulicą Przelotową są już tak zaawansowane, to czy

znany jest termin wykonania remontu tej ulicy.

Pan Wójt powiedział, że wiele zależy od tego jak potoczy się kwestia uzyskania dofinansowania, na

pewno w pierwszej kolejności musi być wykonany projekt, a następnie można przystąpić do działania.

Na terenie gminy jest wiele dróg w złym stanie i nie da się zrobić wszystkiego od razu. Wiele dróg

zostało wyremontowanych w trakcie budowy kanalizacji, pomimo, że miały być tylko odtworzone w

części przeznaczonej pod wykopy. Mieszkańcy stawiają zarzuty, że drogi są źle wykonane, ale problem

wynika z tego, że są one użytkowane niezgodnie z ich przeznaczeniem. Gmina Wilkowicejest

intensywnie zabudowywana, corocznie powstaje około 80 nowych budynków. Na drogi wjeżdża ciężki

sprzęt, który powoduje spękania i uszkodzenia. Drogi zostały wybudowane w kategorii KR1, czyli z

przeznaczeniem pod samochody osobowe. Niestety nie można zablokować ruchu ciężkiego sprzętu, bo

w przypadku posiadania zezwolenia na budowę, Gmina musi wydać zgodę na przejazd nawet jeśli jest

ograniczenie tonażowe.

Pan zwrócił się z prośbą o wygospodarowanie w nowo powstałych obiektach

pomieszczenia na aptekę. Wielu starszych mieszkańców musi dojeżdżać do Bystrej lub Buczkowic, a

jest to dla nich kłopotliwe.

Pan Wójt odpowiedział, że ani w przedszkolu ani w szkole nie ma możliwości zrobienia punkhi

aptecznego, bo zostały na nie przeznaczone środki celowe i żadna inna działalność nie może być tam

realizowana.

Pan Sołtys dodał, że to rynek decyduje jaka działalność gospodarcza jest realizowana, był inwestor

który chciał otworzyć aptekę przy ulicy Szc2yrkowskiej, ale się z tego pomyshi wycofał.

Pan zwrócił uwagę, że nie ma oznakowania ograniczającego wjazd samochodów

ciężkich, a gdyby były można by podejmować interwencje chociażby przez Straż Gminną.

Pan Wójt ponownie wyjaśnił, że Gmina jest zobowiązana na wydanie zezwolenia na przejazd

samochodem cięższym niż ograniczenie tonażowe w przypadku, gdy właściciel posesji posiada

prawomocne zezwolenie na budowę. W wydanym przez Gminę zezwoleniu na przejazd, zawsze jest

sugestia, aby dostawy były realizowane transportem mniejszym, ale rzadko jest to uwzględniane przez

inwestorów.



Mieszkańcy ulicy Zawiłej zgłosili konieczność załatania dziur w drodze.

Pan Wójt poinformował, że środki funduszu cząstkowego są już wykorzystane, złożono drugi wniosek

na ponad 300.000,00 zł i jak tylko pieniądze zostaną przyznane ubytki zostaną uzupebiione.

Pani zapytała, czy posadowione znaki informujące o konieczności zakładania

łańcuchów, będą miały wpływ na organizację zimowego utrzymania dróg.

Pan Wójt zapewnił, że nie będzie to miało znaczenia przy organizacji odśnieżania. Nowa organizacja

mchu jest wykonana tylko dla Górnej Mesznej, ale będzie zrobiony projekt na pozostałą część sołectwa.

Nasza Gmma co roku ogłasza przetarg na zimowe utrzymanie dróg, ale z powodu specyfiki terenu nie

ma chętnych do podjęcia się tego zadania. Dlatego ośnieżanie na terenie Mesznej odbywa się sprzętem

Referatu Sprzętu Technicznego, który sprawdza się się w tym zakresie.

Pani zapytała, czy jest możliwy remont ulicy Agrestowej, zaznaczając że

wszystkie posesje są już podłączone do kanalizacji, a fragment ulicy w okolicy przedszkola jest już

zrobiony. Jest faktem, że stan prawny jest nieuregulowany, ale problem jest poruszany od kilku lat i nic

się nie dzieje. Mieszkańcy oczekują, że władze Gminy podejmą działania, aby stan prawny uregulować

i przystąpić do opracowania projektu, bo stan drogi jest bardzo zły.

Pan Wójt przypomniał, że zaczynem do tego remontu było wykonanie odwodnienie ulicy, które

przyniosło zamierzony skutek. Należy zdawać sobie sprawę, że nie można uruchamiać nowych

inwestycji drogowych, skoro mamy problem z zaczętymi lub już trwającymi. Ulica Agrestowa nie jest

ulicą ani strategiczną, ani niebezpieczną więc nie ma powodu aby przyśpieszać prace nad jej remontem.

Pani zapowiedziała, że nadal podtrzymuje stanowisko, aby złożyć wniosek o uregulowanie

stanu prawnego drogi.

Pan zwrócił uwagę, że wokół przedszkola językowego samochody zatrzymują się na

skrzyżowaniu, ulica Borowa jest blokowana, a przede wszystkim ruch jaki się tam odbywa stwarza

poważne niebezpieczeństwo.

Pan Wójt zapozna się z problemem i będzie apelował do odpowiednich służb o zwiększenie

bezpieczeństwa. Zgadza się, że sprawa jest poważna i nie może być bagatelizowana, zostanie

skierowany wniosek do właściciela przedszkola o rozwiązanie tego problemu.

Pani , mieszkanka ulicy Szkolnej, zapytała czy Gmina będzie organizowała odbiór

zużytego oleju.

Pan Wójt poinformował, że jeżeli mieszkańcy zgłaszają taką potrzebę, to Gmina zorganizuje odbiór

tego typu odpadów. Można wnioskować, aby przetworzone oleje były odbierane z posesji przy okazji



odbioru innych frakcji śmieci.

Pani. zgłasza, że ułożenie płyt betonowych na części ulicy Rolniczej wcale nie poprawiło

komfortu przejazdu po tej ulicy. Przy intensywnych ulewach podłoże przy tych płytach jest

wyphAiwane i tworzą się głębokie dziury, które uniemożliwiają przejazd. Powstają też ubytki wokół

studzienek kanalizacyjnych, może rozwiązaniem byłoby wykonanie opasek betonowych.

Pan Wójt zaznaczył, że płyty betonowe zostały ułożone poprzecznie, aby odprowadzić wodę opadową i

wedhig niego to się sprawdza, ale jeśli mieszkańcy zgłaszają, że mają problem z przejazdem, to sprawa

będzie rozpoznana ponownie. Pan Sołtys zasugerował spotkanie w terenie przy okazji najbliższych

intensywnych opadów.

Pan zgłosił problem, że wykonany na ulicy Pod Skocznią przepust powoduje zalewanie

jego działki. Droga nie posiada rowu, a działka przez którą przebiegał ciek odprowadzający wodę z lasu

została nadsypana. Przesłał do Gminy pismo w tej sprawie, w odpowiedzi wskazano, że woda będzie

odprowadzana w kierunku ulicy Świerkowej, ale nic się nie dzieje.

Pan Wójt wyjaśnił, że przepust me jest nowy a tylko odtworzony. Faktycznie w tym miejscu jest wiele

nieuregulowanych cieków, a działki zostały nadsypane za zgoda właścicieli gruntów. Nie ma obecnie

żadnych planów wykonania odwodnienia w tej lokalizacji.

Pan Sołtys zaproponował, aby zwrócić się z tą sprawą do Wójta w godzinach urzędowania, bo temat

wymaga głębszej analizy.

Pan , zapytał kto odpowiada za uprzątnięcia wymytego na jezdnię kamienia, bo

ulice asfaltowe są sprzątane przez pracowników RST i dobrze, ale niestety nie Jest to robione na

drogach betonowych. Ponadto mieszkańcy chcą wiedzieć, kiedy będą naprawione usterki w

nawierzchniach asfaltowych. Wiemy, że była przeprowadzona inwentaryzacja ulic, ale czas ucieka

zaraz będzie kolejna zuna i zniszczeń będzie jeszcze więcej.

Pan Wójt wyjaśnił, że firma odpowiedzialna za wykonania odtworzenia nie odpowiedziała jeszcze na

pismo Gminy. Faktem jest, że drogi są w o wiele lepszym stanie niż były. Wykonawca ma zebrany

solidny materiał dowodowy, przedstawiający, że zniszczenia nie wynikają ze złego wykonania, ale z

niewłaściwego użytkowania dróg, w szczególności poprzez przejazdy ciężkiego sprzętu.

Pan zapytał, czy to prawda, że nowe przedszkole zostało zalane w części podziemnej i jeśli

tak, to czy problem został już naprawiony.

Pan Wójt odpowiedział, że faktycznie takie zdarzenie miało miejsce. Odpływ od strony zachodniego

placyku, był wykonany niezgodnie z projektem, ale zostało to już naprawione. Ostatnie ulewne deszcze

nie spowodowały już żadnych szkód.

Pan przypomniał, że wielokrotnie był poruszany temat budowy przejścia dla



pieszych w okolicy Zajazdu "SUM", ale nie ma żadnych postępów.

Pan Wójt wyjaśnił, że były składane w tej sprawie interpelacje, w opinii Policji przejście w tym miejscu

jest niezasadne, a obecny stan nie stwarza zagrożenia. Wymogiem jest, że każde przejście dla pieszych

musi być połączone chodnikami po obu stronach. Jest to problematyczne, bo wymaga wykonania

projektu, przejęcia gruntów, przesunięcia ogrodzeń, a na to mieszkańcy już się nie godzą.

Komisja Uchwał i Wniosków zapoznała mieszkańców ze protokołem i przedstawiła Uchwały z

Zebrania Wiejskiego.

Komisja ztożyła pod głosowanie uchwały o:

- zatwierdzenie proponowanego podziahi Funduszu Sołeckiego na rok 2024,

- pnsyjęcie sprawozdania Sołtysa i Rady Sołeckiej z wykorzystania Funduszu Sołeckiego i realizacji

zadań z niego finansowanych w okresie od stycznia do sierpnia 2023r.,

- przyjęcia planu zadań finansowanych z Funduszu Sołeckiego w kwocie 61.290,00 zł. do realizacji w

roku 2024.

Uchwały zostały przegłosowane jednogłośnie.

Kolejno poddano pod głosowanie następujące wnioski:

- opracowanie projektu przebudowy ulicy Słonecznej,

- poczynienie starań o uregulowanie stanu prawnego ulicy Agrestowej w celu jej zaprojektowania i

budowy,

- wystąpienie do właściciela przedszkola językowego przy ulicy Handlowej z wnioskiem o podjęcie

działań mających na celu poprawę bezpieczeństwa podczas przywożenia i odbierania dzieci z

przedszkola,

- zorganizowanie odbioru zużytego oleju w tracie odbioru innej frakcji odpadów.

Wnioski zostały przyjęte jednogłośnie.

Protokoły Komisji Uchwał i Wniosków stanowią załącznik do niniejszego protokohi.

Pan Sołtys Antoni Kufel podziękował wszystkim za przybycie i tym samym zakończył zebranie.

Protokół sporządziła:

Magdalena Duraj

Przewodniczący zebrania:

Antoni Kufel


